
 

Referat af bestyrelsemøde tirsdag den 10. April 2018, i festsalen. 

 

Deltagere:  Ole Nielsen, Treldevej 131, tlf.20255558 – ole.n@c.dk 

Inge Henriksen, Devantiersvej 17 st th, tlf. 20852832 

– piba@bolinu.net 

Lene Madsen, Devantiersvej 17 st tv,  60156451 - 

mini.lene@hotmail.com  

Linda Ottosen (ref.), Blonds alle 13, tlf. 50716977 – 

linda-o@sbb-net.dk 

Fraværende: Pia Nissen, Devantiersvej 11 1 th, 42523323 –  
pia-nis@hotmail.com 
 

  Hanne Hansen, Devantiersvej 23, tlf. 30428365 – 
 hanneh23@hotmail.com 

 

 

Næste møde  tirsdag d. 8. Maj 2018 kl 18:30 
 
Bemærkning til sidste referat og have-vandring. 
 
Der var havevandring 6/4 med Per Skau. Det virkede som om PS var 
positiv over for IH’s “ole-opfinder system”. 
 
Vi kan konstatere at hundeholds tilladelsen er meget mangelfuld.  Vi kan 
nævne de første 5 hunde, der ikke er registreret. Vi ønsker derfor at der 
bliver udsendt en seddel, med påmindelse om at dette skal ajour føres 
inden, der komme evt. klager over hundehold. 
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Der blev talt om striber på parkeringspladserne , da de mørke fliser ikke 
er tydelige nok. 
 
Det er ikke ret let at komme rundt ved garagernepå Blonds alle, grundet 
“blomsterkassen”. Bestyrelsen ønsker fortsat den nedlægges. 
 
Birthe, fra Devantiersvej, spørger om fodboldmål kan flyttes ud midt på 
græsplænen, da fodbolde ofte rammer ind på hendes vinduer. 
 
Opkørelsen ved Nymarksvej til Blonds alle, PS har lovet at anmelde til 
kommunen. 
 
Linda har fortsat ikke hørt fra nogen omkring toiletbræt. 
 
ON har søgt om et ekstra højskab til køkkenet, i festlokalet, men har ikke 
hørt noget. 
 
Vi til stadig gerne have mere bøjle-stang, der er ikke mulighed for at 
hænge 60 vinterfrakker, som det er i dag. 
 
 
  
Mødet sluttede 19:15 
 
/ref. Linda Ottosen 
 
 
 


